
Referat af bestyrelsesmødet mandag den 7 december 2015 hos Holger kl.19:00 

 

1. Eventuelle bemærkninger til referat. 

Godkendt. 

 

2. Kursus LO skolen (kreds 2). Jeg skal nok fortælle hvad det går ud på (Klaus) 

Interesseret: Måske Morten, Måske Holger (datoer findes) 

 

3. Status vedrørende eventuelle nye køkkener/råderet. 

Drøftet: Jeg mailer lige administrationen og hører ad, hvor det står og hvor mange tilmeldte 

der er. 

 

4. Nye møde daoroer og hvor de holdes (Forslag til datoerne er tidligere sendt ud). 

Datoerne er udsendt: De er godkendt af alle. Møderne bliver hver anden måned fremover. 

 

5. Eventuel. 

Jeg hører ejendomsfunktionær Morten om huller i taget i vores skur og hvornår man regner 

at etablere ventilation på de badeværelser hvor der ikke er det. Holger orienterer om at hans 

lejemål er blevet inddraget i den bevarende byplan for hele området, og har udfordringer nu 

med at lave ændringer udendørs, da alt skal godkendes under de regler som følger med 

dette. Alle i Byparken er inddraget i dette.  

Der gøres opmærksom på at vi skal have et bedre tragtement til vores afdelingsmøde, 

håndmadder eller lignende, formanden tager det til efterretning og vil gøre det til næste 

afdelingsmøde. 

 

 

 


